
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 234
van KOEN DANIËLS
datum: 9 april 2019

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

Generatiestudenten  -  Studietraject

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 223 van 12 januari 2018 ontving ik van de 
minister cijfers over het studietraject van generatiestudenten.

1. Graag een update van deze gegevens.

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 234 van 9 april 2019
van KOEN DANIËLS

1. In bijlage vindt de Vlaams volksvertegenwoordiger een update van het cijfermateriaal 
uit het antwoord op schriftelijke vraag nr. 223 van 12 januari 2018. De tabellen werden 
aangevuld met de gegevens van academiejaren 2016-2017 en 2017-2018.

Door de overschakeling naar de nieuwe Beleidsdatabank en doordat loopbanen van 
studenten ieder jaar opnieuw berekend worden, kunnen er lichte verschillen zitten 
tussen de data aangeleverd n.a.v. vraag 223 en deze van voorliggende vraag. 
Percentueel liggen de data in dezelfde lijn. 

De cijfers over drop-out (tabel 7) zullen verschillen van deze aangeleverd in 2018, 
aangezien deze tabellen enkel generatiestudenten in beschouwing nemen die nog geen 
bachelordiploma behaalden. Dit betekent dat studenten die ondertussen een diploma 
behaald hebben in deze update niet meer aanwezig zullen zijn. 

2. De evoluties met betrekking tot de “time to graduation” zijn al enkele jaren duidelijk. 
Ongeveer 30% van de generatiestudenten behaalt een eerste bachelordiploma binnen 
drie jaar.

Met de uitbouw van het hoger beroepsonderwijs beoog ik een deel van de hoge drop-
out in de professionele bacheloropleiding te kunnen opvangen.

Ik verwijs verder naar mijn eerdere antwoorden op diverse parlementaire vragen 
waarin ik ook mijn beleid toelicht in verband met oriëntering en de maatregelen van 
studievoortgangsbewaking.

BIJLAGE

Overzicht


